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MEDEZEGGENSCHAPSRAAD 
 Juliana van Stolbergschool 

Castricum  
 

JAARVERSLAG 
2021-2022 

 

 

 

a. Vergaderingen 2020-2021 

In het afgelopen schooljaar heeft de MR 8x gepland vergaderd. De vergaderingen volgen 

een voorafgaand gemaakte agenda en worden genotuleerd. Daarnaast was er regelmatig 

ad hoc tussentijds overleg. 

Vergaderingen vinden plaats op wisselende weekdagen, van 20.00 tot 21.30. De MR 

vergadert eerst zelf, waarna de directeur aansluit.  

 

Vanwege de maatregelen in verband met Covid-19 hebben enkele vergaderingen online 

plaatsgevonden.   

 

Er is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.  

 

Over de belangrijkste onderwerpen van het schooljaar 2021-2022 volgt hieronder 

puntsgewijs een korte samenvatting. Onderwerpen waarover eenmalig is vergaderd, 

afgerond met direct een besluit of advies, zijn intussen bekendgemaakt en worden niet 

verder toegelicht.  

 

b. Samenstelling, taakverdeling en verkiezingen:  

De MR bestaat uit 3 ouder- en 3 personeelsleden. Ieder lid wordt voor drie jaar gekozen 

door de eigen achterban. Als door omstandigheden tussentijds iemand aftreedt, komt het 

nieuwgekozen lid op diens plaats in het rooster te staan.  

 

De oudergeleding (OMR) bestond in 2021-2022 uit Els Husson, Barbara Rooimans en 

Robert Oortwijn. De personeelsleden (PMR) waren Gerda Veldt, Maaike Adama en Tanya 

de Kruijver. In bijlage 1 staat het rooster van aftreden, evenals de taakverdeling.  

Barbara heeft Fiona opgevolgd als voorzitter.  

 

Aan het einde van het schooljaar hebben Gerda en Maaike hun dienstverband beëindigd 

en zich daarmee ook teruggetrokken uit de MR. Tijdens een etentje hebben we afscheid 

van hen genomen en hen bedankt voor hun jarenlange inzet.  

Uit het team zijn 2 nieuwe leden voorgedragen: Janneke Admiraal en Danielle 

Kemperink.  

 

Voor directeur Saskia van den Akker was dit haar eerste jaar op de JvS. In overleg met 

haar is de samenwerking tussen directeur en MR iets aangepast. Zo vindt er nu 2 weken 

voor de vergadering een voorbespreking plaats tussen de directeur en de voorzitter van 

de MR. 

 

c. GMR (Gemeenschappelijke MedezeggenschapsRaad): 

Sinds 2018 bestaat er een nieuwe structuur voor de GMR. Binnen deelregio’s/clusters  

krijgen de scholen één gezamenlijke vertegenwoordiger, waardoor de GMR uit minder 

mensen bestaat. Doel is om slagvaardiger te kunnen vergaderen.  

 

De jaarplanning van de GMR wordt op de site van de ISOB gepubliceerd, zodat ieder kan 

zien welke bespreekpunten in een periode aan de orde komen. Vanuit het cluster 
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Castricum-Uitgeest-Akersloot worden wij in de GMR door een leerkracht en een ouder 

van andere scholen vertegenwoordigd.  

De informatiestroom is bijzonder mager. Wanneer we vragen hebben, nemen we actief 

contact op met de vertegenwoordiger van onze regio, om duidelijkheid te krijgen.  

 

d. TSO (TussenSchoolse Opvang): 

De TSO heeft met wisselend succes gefunctioneerd. Ten tijde van Corona-maatregelen 

werd, net als vorig schooljaar, een continurooster ingezet. Nadat de school terug mocht 

naar het traditionele rooster waren er problemen met de capaciteit. Dit werd veroorzaakt 

door het stoppen van enkele vrijwilligers in combinatie met een toename van het aantal 

kinderen dat gebruik maakte van de TSO. Waar nodig hebben de leerkrachten in hun 

eigen pauze bijgesprongen om voldoende toezicht te waarborgen. Al met al was dit geen 

wenselijke situatie. Er zijn tijdens MR vergaderingen verschillende oplosrichtingen 

besproken, maar uiteindelijk loste dit probleem zichzelf op door de overgang naar het 

continurooster.  

 

e. Begroting 2022: 

De begroting is besproken. Extra uitgaven konden worden begroot vanwege de 

toegekende NPO-gelden. Deze zijn bedoeld om achterstanden als gevolg van Covid-19 

tegen te gaan. Er was sprake van dat een deel van dit geld met in onze ogen oneigenlijke 

bestemming zou worden afgeroomd door de ISOB. Hierover hebben we vragen gesteld 

bij de GMR, de MR’en van andere scholen geïnformeerd en een brief naar de ISOB 

gestuurd. Saskia heeft kritische vragen gesteld in het directeurenoverleg. Een en ander 

heeft veel stof doen opwaaien.  

 

Er was ruimte voor onder meer investeringen in nieuw meubilair voor de aula, aanschaf 

chromebooks voor de leerlingen en extra lessen in culturele vakken.  

 

f. Schoolvisie en onderwijsinhoud:  

Het schoolplan wordt volgend schooljaar vernieuwd, waarbij de MR betrokken wordt. 

Jaarlijks bespreken we het ondersteuningsprofiel, het jaarplan en het jaarverslag. Hierin 

vinden momenteel veranderingen plaats om de PDCA-cyclus beter te waarborgen en 

makkelijker overzicht te houden over de voortgang van de verschillende doelen. 

Inhoudelijke informatie over scholing van de leerkrachten, ingebruikname van nieuwe 

methoden en andere ontwikkelpunten zijn terug te vinden in het Jaarverslag van de JVS.  

Bij het bespreken van de trendanalyse (CITO-scores) en het ondersteuningsprofiel werd 

in de vergadering de intern begeleider betrokken.   

 

g. Covid-19 

Helaas was het toch weer nodig om maatregelen te treffen om de verspreiding van het 

SARS-CoV-2 virus af te remmen. Met een verlengde kerstvakantie, thuisonderwijs en een 

periode continurooster werd weer veel van het aanpassingsvermogen van kinderen, 

leerkrachten en ouders gevraagd. De plannen zijn steeds aan de MR ter goedkeuring 

voorgelegd en op details aangepast naar aanleiding van de opmerkingen. Over het 

algemeen liep het online onderwijs beter dan in schooljaar 2020-2021.  

Ook de uitvoering van het continurooster, met iets aangepaste tijden, bleek een 

vooruitgang.  

 

h. Continurooster 

Na het lesgeven volgens een continurooster tijdens de lockdowns bleek, tegen de 

verwachtingen in, dat veel leerkrachten enthousiast waren over deze dagindeling. Hierbij 

speelden zowel ervaren voordelen voor de kinderen als voor de leerkrachten een rol. In 

het team is hierover het gesprek aangegaan, waarbij ook 2 leden van de oudergeleding 

van de MR aanwezig zijn geweest.  

Aangezien een grote meerderheid van de leerkrachten een voorkeur bleek te hebben 

voor de definitieve invoering van een continurooster, is de procedure in gang gezet om 

de schooltijden te wijzigen. De MR heeft voor dergelijke aanpassingen instemmingsrecht.  
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Gezien de grote impact hiervan en de koerswijziging in de visie van de school over dit 

onderwerp, heeft de MR getracht tot een zeer zorgvuldige afweging te komen over het al 

dan niet instemmen met de invoering van het continurooster. Hierbij heeft de MR een 

ouderavond georganiseerd om informatie te geven en argumenten voor en tegen van de 

ouders te horen. Vervolgens is een ouderpeiling gehouden, waarbij alle ouders op papier 

hun voorkeur konden aangeven. Zowel op de ouderavond als op de stembiljetten hebben 

de ouders terechte zorgen geuit en kanttekeningen geplaatst. De MR heeft deze reacties 

verzameld. Nadat duidelijk was dat een ruime meerderheid van de ouders voor invoering 

van het continurooster had gestemd, hebben we de reacties gebruikt om met de 

directeur in gesprek te gaan over zaken als de invulling van de pauzetijden, waarborgen 

van voldoende lesuren en garanderen van de beschikbaarheid van de BSO.  

Vanwege de duidelijke uitslag van de ouderpeiling en het oppakken van de 

aandachtspunten door de school heeft de MR besloten in te stemmen.  

 

i. Diversen… 

Groepssamenstelling:  

De MR heeft adviesrecht aangaande de groepsindeling. Door de groei van het 

aantal leerlingen was dit weer een puzzel. Zowel groep 3 als groep 5 is gesplitst. 

De teamkamer is omgebouwd tot lokaal, waarmee de situatie voor het komende 

schooljaar weer is opgelost. 

App 

De school is overgestapt op een andere app voor communicatie met de ouders. In 

Social Schools zijn veel meer mogelijkheden dan in de oude app (SchoolsUnited) 

en het systeem is handiger in het gebruik. De MR is blij met deze verbetering.  

 

Tot slot:  

Het was wederom een bewogen jaar. Komend jaar zullen we de uitwerking van het 

continurooster volgen en waar nodig bijsturen. Met de vervanging van 2 van de 

leerkrachten komt er een nieuwe samenstelling en zal de werkwijze van de MR tegen het 

licht worden gehouden. We zullen u via de Juliaandacht op de hoogte houden! 

oktober 2022 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage:   

Tabel 1: Samenstelling MR, schooljaar 2021-2022 

 Taak Termijn 

Personeelsgeleding 

Gerda Veldt  

Maaike Adama 

Tanya Kruijver 

 
lid, contactpersoon team 

lid 

notulist 

  

- 

- 

2  

Oudergeleding 

Robert Oortwijn 

Barbara Roomans 

Els Husson 

 

penningmeester 

voorzitter 

secretaris 

 

1 

2 

3 

 


